
Poznań, dnia 11 sierpnia 2019 r. 

 

Wojciech Chudy 

Radny Miasta Poznania 

Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej 

 

 

Pan Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 

 

INTERPELACJA 

w sprawie poprawy bezpieczeństwa na ul. Piaśnickiej 

 

 Szanowny Panie Prezydencie, 

 Zwracam się z prośbą o podjęcie działań, zmierzających do zapewnienia poprawy 

bezpieczeństwa ruchu drogowego przy przechodzeniu przez przejście dla pieszych na ul. 

Piaśnickiej, przy skrzyżowaniu z ul. Chartowo. 

 

UZASADNIENIE 

  

 W związku ze zwiększoną częstotliwością korzystania z przejścia dla pieszych na ul. 

Piaśnickiej, przy skrzyżowaniu z ul. Chartowo, zwłaszcza obecnie - w okresie remontu 

torowiska na Górnym Tarasie Rataj, zwracam się z wnioskiem o zainstalowanie na omawianym 

przejściu migającego sygnalizatora z pieszym, który informowałby kierowców skręcających z 

ul. Chartowo w ul. Piaśnicką o zielonym świetle dla pieszych.  

  

 

Z wyrazami szacunku, 

/ - / Wojciech Chudy 

 



 

 


